
 

Zespół Szkół im. Waleriana Łukasińskiego w Skępem

 

Zespół Szkół im. Waleriana Łukasińskiego

w Skępem, czyli w skrócie ZS 

znajduje się przy ul. Wymyślińskiej 2. 

 

 

Organem prowadzącym ZS w Skępem

jest Powiat Lipnowski, mający siedzibę

w Lipnie przy ul. Sierakowskiego 10B.

Reprezentowany jest przez Starostę Lipnowskiego.

 

Czym zajmuje się Szkoła?
Szkoła jest instytucją oświatowo

się kształceniem opieką i wychowaniem.

Jest to także siedziba tej instytucji oraz jej 

i personelu. Szkoła jest podstawą jednostek działających 

w systemie oświaty. 

 

Kontakt z pracownikami szkoły:
Sekretariat szkoły pracuje od poniedziałku do piątku.

Godziny pracy: 7:30-15:30  

Kontakt telefoniczny pod numerem: 54

Kontakt e-mailowy: zsskepe@gmail.com
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, mający siedzibę  
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przez Starostę Lipnowskiego. 

Czym zajmuje się Szkoła? 
Szkoła jest instytucją oświatowo-wychowawczą, zajmującą 

ztałceniem opieką i wychowaniem. 

Jest to także siedziba tej instytucji oraz jej uczniów  

. Szkoła jest podstawą jednostek działających  

Kontakt z pracownikami szkoły: 
y pracuje od poniedziałku do piątku. 

Kontakt telefoniczny pod numerem: 54 287 70 06 

zsskepe@gmail.com 
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Jeśli jesteś osobą ze szczególnymi potrzebami możesz:
 

 napisać pismo i wysłać je na adres:

Zespół Szkół im. Waleriana Łukasińskiego w 

ul. Wymyślińska 2 

87-630 Skępe 

 

 przynieść pismo do Sekretariatu, w którym

zostawić pisma, podania i dokumenty, a także

uzyskać potrzebne informacje do załatwienia 

sprawy w szkole. 

 

Jeśli przyjedziesz do nas samochodem:
 

Zaparkuj na specjalnie oznaczonym miejscu, które

znajduje się przed budynkiem szkoły.

 

 

 

Jeśli potrzebujesz skorzystać z windy:

 
Stojąc przodem do frontu szkoły w lewym skrzydle,

ewakuacyjnego znajduje się platforma przyschodowa, którą 

można wjechać na wszystkie kondygnacje.

 

Jeśli jesteś osobą ze szczególnymi potrzebami możesz:

napisać pismo i wysłać je na adres: 

Zespół Szkół im. Waleriana Łukasińskiego w Skępem 

do Sekretariatu, w którym można: 

zostawić pisma, podania i dokumenty, a także 

uzyskać potrzebne informacje do załatwienia  

Jeśli przyjedziesz do nas samochodem: 

Zaparkuj na specjalnie oznaczonym miejscu, które 

znajduje się przed budynkiem szkoły. 

potrzebujesz skorzystać z windy: 

tojąc przodem do frontu szkoły w lewym skrzydle, koło wyjścia  

znajduje się platforma przyschodowa, którą  

można wjechać na wszystkie kondygnacje. 

Jeśli jesteś osobą ze szczególnymi potrzebami możesz: 


